

RELEASES THIS QUARTER

Ontario's Credit Rating: 2024-25 Update

This report provides an overview of Ontario's current credit rating and outlook.

[View Report](#)[Media Release](#)**Ontario Economic Monitor: April to September 2024**

This report provides an overview of the latest trends in the Ontario economy from April to September 2024.

[View Report](#)[Media Release](#)**Expenditure Monitor 2024-25: Q2**

This report provides information on spending by the Province through the first two quarters of the 2024-25 fiscal year (from April 1, 2024 to September 30, 2024).

[View Report](#)[Media Release](#)**Ontario School Boards: School Building Condition, Student Capacity and Capital Budgeting**

This report reviews school buildings in Ontario, including school building condition and the state of good repair. The report also compares student enrolment and school capacity to examine the number of schools that are under and over capacity. Finally, the report provides an estimate of the cost to maintain school buildings in a state of good repair and to address capacity pressures over the next 10 years, with a comparison of the FAO's cost estimate to the amount of funding included in the 2024 Ontario Budget.

[View Report](#)[Media Release](#)

FAO WORK IN PROGRESS

Recurring FAO Reports

- Economic and Budget Outlook**
This report provides the FAO's outlook for Ontario's economy and the Province's finances over the next five years.
- Ontario Economic Monitor: July to December 2024**
This report provides an overview of the latest trends in the Ontario economy from July to December 2024.
- Expenditure Monitor 2024-25: Q3**
This report provides information on spending by the Province through the first three quarters of the 2024-25 fiscal year (April 1, 2024 to December 31, 2024).
- Ontario's Labour Market in 2024**
This report reviews Ontario's labour market performance in 2024.

Research Projects Requested by Members of Provincial Parliament

- ServiceOntario Relocations: Financial Analysis of the Agreement with Staples Canada**
This report estimates the financial costs and benefits of the Government of Ontario's decision to relocate nine ServiceOntario centres to Staples Canada stores.
- The Financial Impact of Expanding the Beverage Alcohol Marketplace in Ontario**
This report estimates the financial impact of the Province's decision to expand Ontario's beverage alcohol marketplace at the expiry of the Master Framework Agreement, and its subsequent decision to accelerate that expansion to begin in 2024.
- Government Spending Trends: 1990 to 2023**
This report reviews provincial spending trends from 1990 to 2023.
- Major Infrastructure Projects**
This report reviews the Province's 10-year capital plan and assesses the reasonableness of the cost estimates for major infrastructure projects.
- An Update on Social and Affordable Housing and Homelessness Programs in Ontario**
This report reviews the Province's social and affordable housing and homelessness programs, identifies recent program and spending changes, and estimates the impact of these programs on core housing need, chronic homelessness and other key objectives.

DOCUMENTS PUBLIÉS AU COURS DU TRIMESTRE

La cote de crédit de l'Ontario : Mise à jour de 2024-2025

Ce rapport présente un résumé sur la cote de crédit actuelle ainsi que les perspectives de l'Ontario.

[Voir le rapport](#)[Communiqués de Presse](#)**Suivi économique de l'Ontario : Avril à septembre 2024**

Le présent rapport donne un aperçu des dernières tendances au sein de l'économie de l'Ontario d'avril à septembre 2024.

[Voir le rapport](#)[Communiqués de Presse](#)**Suivi des dépenses 2024-2025 : T2**

Le présent rapport contient des renseignements sur les dépenses de la province durant les deux premiers trimestres de l'exercice 2024-2025, soit du 1er avril 2024 au 30 septembre 2024.

[Voir le rapport](#)[Communiqués de Presse](#)**Les conseils scolaires de l'Ontario : État des bâtiments scolaires, capacité d'accueil des élèves de budgétisation des immobilisations**

Ce rapport passe en revue les bâtiments scolaires en Ontario et examine notamment l'état des bâtiments et leur état de fonctionnement. Le rapport compare également les effectifs d'élèves et la capacité des écoles afin de déterminer le nombre d'écoles dont la capacité est sous-utilisée ou surutilisée. En dernier lieu, le rapport présente une estimation du coût du maintien des bâtiments scolaires en bon état de fonctionnement et de l'allègement des pressions sur la capacité au cours des 10 prochaines années, ainsi qu'une comparaison de l'estimation des coûts par le BRF avec le financement prévu dans le budget de l'Ontario 2024.

[Voir le rapport](#)[Communiqués de Presse](#)

TRAVAUX EN COURS DU BRF

Rapports du BRF publiés régulièrement

- Perspectives économiques et budgétaires**
Ce rapport présente les perspectives du BRF relatives à l'économie de l'Ontario et aux finances de la province pour les cinq prochaines années.
- Suivi économique de l'Ontario : Juillet à décembre 2024**
Ce rapport donne un aperçu des dernières tendances au sein de l'économie de l'Ontario de juillet à décembre 2024.
- Suivi des dépenses 2024-2025 : T3**
Ce rapport contient des renseignements sur les dépenses de la province durant les trois premiers trimestres de l'exercice 2024-2025, soit du 1er avril 2024 au 31 décembre 2024.
- Le marché du travail de l'Ontario en 2024**
Ce rapport passe en revue la performance du marché du travail de l'Ontario en 2024.

Projets de recherche demandés par des députés provinciaux

- Déménagement de centres ServiceOntario : Analyse financière de l'entente conclue avec Staples Canada**
Ce rapport fournit une estimation des coûts financiers et des avantages de la décision du gouvernement de l'Ontario de déménager neuf centres ServiceOntario dans des magasins Staples Canada.
- L'impact financier de l'expansion du marché de l'alcool en Ontario**
Ce rapport fournit une estimation de l'impact financier de la décision du gouvernement de l'Ontario d'élargir le marché de l'alcool de l'Ontario à l'expiration de l'accord-cadre général (Master Framework Agreement), et de sa décision subséquente d'accélérer cette expansion à compter de 2024.
- Tendances des dépenses du gouvernement : de 1990 à 2023**
Ce rapport passe en revue les tendances des dépenses provinciales de 1990 à 2023.
- Importants projets d'infrastructure**
Ce rapport passe en revue le plan d'immobilisations décennal de la province et évalue si les estimations de coûts des importants projets d'infrastructure sont raisonnables.
- Mise à jour sur les programmes de logement abordable et social et d'aide aux sans-abri en Ontario**
Ce rapport passe en revue les programmes de logement abordable et social et d'aide aux sans-abri de la province, indique les changements apportés récemment aux programmes et aux dépenses, et fournit une estimation de l'impact de ces programmes sur les besoins impérieux en matière de logement, sur l'itinérance chronique et sur l'atteinte d'autres objectifs clés.